



info

ZAGERIJEN | PSC 125.02 | JULI 2025

INHOUD

- 1 Minimumuurlonen vanaf 1 juli 2025

1. MINIMUMUURLONEN VANAF 1 JULI 2025

Op 1 juli 2025 heeft er een indexering van 0,87 % plaatsgevonden. Hierdoor zullen vanaf 1 juli 2025 de minimumuurlonen stijgen tot:

MINIMUMLONEN WERKNEMERS – 38U/WEEK

CATEGORIEËN	38 UUR/WEEK	39 UUR/WEEK	40 UUR/WEEK
Ongeschoolde bij aanwerving	€ 16,54	€ 16,12	€ 15,71
Ongeschoolden, na 6 maanden	€ 16,61	€ 16,18	€ 15,78
Geoefenden	€ 16,83	€ 16,40	€ 15,99
Geschoolden	€ 17,07	€ 16,63	€ 16,22
Bijzonder geschoolden	€ 17,72	€ 17,27	€ 16,83

MINIMUMLOON ARBEIDER WEGVERVOERDER

Minimumloon	€ 16,83
ARAB	€ 0,75

MINIMUMLONEN STUDENTEN

LEEFTIJD	38 UUR/WEEK	39 UUR/WEEK	40 UUR/WEEK
15 jaar	€ 9,39	€ 9,15	€ 8,92
16 jaar	€ 9,73	€ 9,48	€ 9,24
17 jaar	€ 10,92	€ 10,64	€ 10,37
18 jaar	€ 12,29	€ 11,97	€ 11,68
19 jaar	€ 13,66	€ 13,31	€ 12,98
20 jaar	€ 15,36	€ 14,97	€ 14,59

DOWNLOAD ONZE LEDENAPP



Scan en ontdek de ACV-CSC app!



Het ACV wenst je een
prikkelende zomer



Ontdek alle info over je
vakantiedagen en vakantiegeld
op **www.hetacv.be/vakantie**

